

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Laurentio Gambaræ, Patavium. Epist. XXVIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

Hanc excusationem probari à te cupio, nec omnino despero: sin urgere pergis, auctore te aggrediar, utcumq; cadat. Potest enim fieri, ut, quemadmodum multa contrà quam speramus, item hoc fortasse, contrà quam timemus, eveniat. Quod si quid offenderimus; primum illud fore non dubito, tuâ nos ut sublevet auctoritas; deinde te ipso culpæ socio, feram levius. Hæc mihi cautio placet, utinam tibi; sed, si mihi in amore respondes, tibi quoque: de quo tuas literas exspecto. Vale. Venetiis.

LAURENTIO GAMBARÆ,
PATAVIUM,

EPIST. XXVIII.

Querela de interitu Basilii Zanchi crudeliter extincti.

Basilii Zanchi, poëtæ summi, hominisq; non vulgariter eruditi, miserabilis & indignissimus interitus hilaritatem mihi prorsus omnem eripuit. Quem enim donare summis præmiis ob excellentem virtutem, decorare honoribus ob singularem integritatem, atq; innocentiam æquum fuit; eum tam ignominiosè vexatum, tam acerbè, tam crudeliter extinctum, quis non ferat iniquissimè? equidem, ut audiui, etiam dolore tuo vehementer dolui. Nam & vixistis unâ semper conjunctissimè, alter alteri egregiè carus: & fuit uterq; vestrûm ad poëticam facultatem naturâ propensus, ac mirè factus, ingenio verò ita pares, ut, cum nemo tam bonus poëta sit, quin vobis primas in componendis

Q4

ver-